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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:895 Enkla bolags möjlighet att söka stöd för laddinfrastruktur

I en tidigare fråga undrade jag om regeringen avsåg att agera för att även så 
kallade enkla bolag ska få möjlighet att söka stöd för laddinfrastruktur. 
Bolagsformen är tämligen vanlig när det gäller att äga enskilda fastigheter för 
uthyrning antingen själv eller tillsammans med enstaka annan person.

Att dessa bolag blir exkluderade från såväl det gröna avdraget som 
stödmöjligheterna via Klimatklivet är ett stort problem. Det finns dock 
lösningar. Att ett enkelt bolag inte har en egen rättshandlingsförmåga bör kunna 
regleras på samma sätt som vid Upphandlingsmyndigheten och som är vanligt 
vid offentliga upphandlingar, nämligen genom tydliga fullmakter från de 
fysiska personer som äger det enkla bolaget.

Min fråga till ministern var om regeringen kommer att agera för att enkla bolag 
ska kunna söka stöd för laddinfrastruktur på lämpligt sätt. Svaret jag fick 
redogjorde dock bara för det regelverk Naturvårdsverket i dag tillämpar, vilket 
ju är det som hela problemet handlar om. Vad jag inte fick svar på var om 
statsrådet och regeringen avser att agera för att korrigera detta problem. 
Lösningar finns ju som sagt. Eller är ointresset för mindre företag så stort hos 
regeringen att man inte avser att agera trots att det är möjligt enligt regeringens 
egna myndigheter?

Min fråga till statsrådet Romina Pourmokhtari blir därför återigen:

 

Kommer statsrådet och regeringen att agera så att även enkla bolag kan ansöka 
om stöd för laddinfrastruktur från Klimatklivet?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-13
Besvaras senast
2024-05-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


